



北京耀中國際學校
YEW CHUNG INTERNATIONAL SCHOOL OF BEIJING

Map & Driving Directions

YCID

Address: Honglingjin Park, 5 Houbalizhuang, Chaoyang District

地址：中国北京市朝阳区后八里庄5号红领巾公园 100025

Telephone: (86 10) 8583 3731

电话：(86 10) 8583 3731

Please call the school reception to give your taxi driver directions in Chinese.

Map

(Please find written directions on page 2)



Driving Directions to YCIS

From the 4th Ring Road:

从四环路:

1. From the 4th Ring Road, take the 'Chaoyang Park Bridge' exit.
在东四环的辅路朝阳公园桥下。
2. Heading east along Yaojiayuan Lu, turn right at the first street just after the gas station (marked by a pedestrian crossing).
向东转，上姚家园路，在距离加油站最近的路口处向右转（有个人行横道标志）。
3. Follow the road all the way along until the end.
沿此路一直走到头。
4. When you see a big Merry Mart Supermarket on the corner on your left, keep heading straight down the narrow Hutong road ahead.
看到美廉美超市在您的左手方向后，再继续前行进入前方的小胡同。
5. The school will be on your right hand side after some small shops.
经过一些小店铺，就可以看到学校在您的右手方向。

From Chaoyang Bei Lu:

从朝阳北路:

1. Heading east along Chaoyang Bei Lu, cross over the Honglingjin Park Bridge.
1. 沿朝阳北路一直向东，穿过红领巾公园桥。
2. Continue past the Honglingjin Park South Gate (on your left), keeping in the left lane, turn left at the lights of the first intersection you reach, Shilipu Lu.
2. 经过红领巾桥南门（在您的左边），在左车道行驶。在之后的第一个十字路口十里堡路左转。
3. Continue along Shilipu Lu and turn left at the first set of traffic lights you reach.
3. 继续沿十里堡路向前，在第一个红绿灯左转。
4. Continue along the road until the end and make a left into the small Hutong road (you will see a big Merry Mart Supermarket on your right).
4. 继续向前，一直走到头，左转进入小胡同（可以看到右边有一个美廉美超市）。
5. Follow the road along and the school will be on your right hand side after some small shops.
5. 经过一些小店铺，就可以看到学校在您的右边。